

Franckesche Stiftungen zu Halle

Brief von Johann Christoph Riedel an August Hermann Francke.

Riedel, Johann Christoph

Erfurt, 18.06.1726

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-62398](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-62398)

18. VII. 1725

48

VIR MAGNIFICE,
Multis verbis venerande!

Recte Tuas redditae mihi sunt: quae gratia
et fauor Tuus vt iucundissimus mihi fuit,
ita summas et singulares de eo Tibi gratias
ago. Monitum pium Tuum, et salutare
probe obseruandum, per Dei gratiam anni-
tendum mihi strenue, et quantum fieri po-
test, elaborandum censeo, ea vt discam,
quae me non tantum litterarum, sed verae
vitae etiam prudentem facere queant: cuius

exemplum à solo Christo petendum est, quem totum
michi ipse quotidie ob oculos ponam, ita ut eum
novissim, ipsi fide constanti adhaeream, eiusque
sensem induam, dicta factaque exprimam imita-
tione, et vitae actu. Id quod ut evadat in di-
gloriam, aliorum aedificationem, et verum ita
studium theologicum finem obtinere queam, Deum
rogo, ut Te diu servet, ceterosque doctores pios
perpetuo fortes ac hilares publice et priva-
tim proteget. Ego adhuc Te rogo, ut con-
stanter gratia et favore Tuo dignari pergas,
Vir Magnifice,

Erharti. d. xlii. Junii
A. Dcc. xxvii.

Nominis Tui cultorem
observantissimum,
Joh. Christophorus Riedel.